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VERSLAG 

Overleg algemeen bestuur 9 mei 2019 

 
Algemeen 
Omschrijving Aanwezig P.I. Broertjes (voorzitter); J.J. Bakker (secretaris) A. Luijten (Gooise Meren); A. 

Heijstee (Weesp); G. Rebel (Huizen); L. Boersen (Blaricum); K. van Hunnik (Laren); 
J.J. de Kloet (Wijdemeren); S. Lankreijer (Eemnes); W. Jaeger (Hilversum);.  
I. Meuwese (algemeen directeur); S. von dem Borne (concerncontroller); M. den 
Uijl (programmamanager fysiek domein)  
Agendapunt 1: W. van Neer (manager inkoop en contractbeheer) 
Agendapunt 7: J. Van Slooten (coördinator mobiliteit)    

Afwezig Marije Mansfeld (communicatieregisseur); H. Uneken (strategisch manager); 
Contactpersoon Jaap Jan Bakker 
E-mail j.bakker@regiogv.nl 
Vertrouwelijk Nee 
Kenmerk 19.0010705 

 

1. Opening en mededelingen 
Inhoud  
Op tafel ligt ter informatie de parafenbesluitenlijst van het dagelijks bestuur nr. 19.001024.  
Onder punt 3 wordt kennisgegeven aan het algemeen bestuur dat ter hoogte van 6 mln. tegen een 
gunstige rente van 0,37% voor een looptijd van 10 jaar een overeenkomst van geldlening is 
aangegaan met de BNG. 
Aan begin van de vergadering is aanwezig mw. W. van Neer, manager van inkoop en 
contractbeheer. Met waardering wordt kennisgenomen van de mededeling dat een goedkeurende 
verklaring is afgegeven door de accountant over de Zorg inkoop voor de gemeenten.  
Wat betreft het actuele vraagstuk van de financiering van de Jeugdzorg wordt in bijgevoegde 
presentatie aangegeven dat de inzet is om in nauwe afstemming met de gemeenten meer grip te 
verkrijgen op de variabele factoren die van invloed zijn op de cijfers. De Regio koopt de 
maatwerkvoorzieningen. De gemeenten zetten daarnaast zelf ook middelen in. Regionaal is met het 
portefeuillehoudersoverleg en het directieoverleg opgepakt het thema betaalbaarheid. Er wordt 
binnenkort een bijeenkomst gepland met de ambtenaren sociaal domein en de ambtenaren 
financiën voor het uitvoeren van een analyse op de gesignaleerde fluctuaties in de uitgaven.  
De betrokkenheid van de portefeuillehouders financiën is  momenteel te gering. Vanuit het AB wordt 
een stuurgroep samengesteld waarin zitting hebben dhr. Rebel, mw. Heijstee en mw. Van Hunnik.       
De heer Jaeger vraagt aandacht bij de portefeuillehouder FIN mw. Walters in Hilversum die de 
bestuurlijk trekker is van het regionaal wethoudersoverleg financiën.     
Acties 
Signalering tot versterking van de betrokkenheid van het regionaal wethoudersoverleg financiën   

 

2. Vaststellen agenda 
Inhoud 
De agenda nr. 19.0010212.    
Besluit 
Agenda nr. 19.0010212 is conform vastgesteld. 

 

3. Vaststellen verslag van 11 april  

Inhoud 
De verslagen van 11 april nr. 19.0010285 en nr. 19.0010227 worden zonder opmerkingen 
vastgesteld. Op voorstel van de secretaris wordt het verslag nr. 19.0010285 van het besloten 
gedeelte van de vergadering openbaar gemaakt.    
Besluit 
De verslagen van 11 april nr. 19.0010285 en nr. 19.0010227 zijn vastgesteld. 
Het verslag nr. 19.0010285 van het besloten gedeelte van de vergadering is openbaar gemaakt. 

 

4. Proces actualisering GR 
Inhoud 
Procesnotitie nr. 19.0010354. 
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De secretaris geeft aan dat het - gehoord de aanbeveling om met een denktank aan de slag te gaan - 
zinvol is om de samenstelling daarvan en het proces de eerstvolgende vergadering aan de orde te 
stellen. De ervaring leert dat het in procedure brengen van een geactualiseerde gemeenschappelijke 
regeling altijd een politieke discussie oplevert over de legitimatie/zeggenschap.  
Een discussie over de uitvoering van experimenten ter versterking van de legitimatie en de 
slagkracht gaat hieraan vooraf.  
De juridische werkgroep van de gemeenten behoeft in de tussentijd niet stil te zitten. Met de 
betrokken vakdisciplines worden de juridisch-technische aanpassingen voorbereid in de P&C en de 
opname van de uitvoeringstaken die afgelopen jaren bij de Regio zijn ondergebracht.  
Acties 
Voorstel over samenstelling Denktank met het te doorlopen proces en tijdpad. 
Besluit 
De juridische werkgroep van de gemeenten met de vakdisciplines van start te doen gaan om de 
actualisering ter hand te nemen voor de blokken 1 en 2 de uitvoeringsorganisatie en de 
bedrijfsvoering. Voor de blokken 3 en 4 Samenwerkingsagenda RSA en de belangbehartiging 
volgende vergadering te behandelen een voorstel tot samenstelling van een Denktank met het te 
doorlopen proces en het tijdpad. 

 

5. MRA ontwerp agenda 2.0 30% Evaluatie MRA 
Inhoud 
Documenten nrs. 19.0010293 en 19.0002099. 
Besproken wordt het proces om te komen tot een gezamenlijke inbreng MRA 2.0 en de MRA 
evaluatie zoals deze wordt uitgevoerd door een onafhankelijke commissie 
-Voor de evaluatie MRA komt op 13 juni in het AB een gezamenlijk discussiedocument als inbreng 
voor de MRA regiegroep van 26 juni 2019. 
-In het procesvoorstel voor de agenda 2.0 van de MRA wordt aandacht besteed aan het betrekken 
van de gemeenteraden.  
De heer Meuwese zegt toe in afstemming met de gemeentesecretarissen te organiseren dat MRA 
notitie voor de ab-vergadering van 13 juni wordt besproken in de colleges. 
Acties 
Met de gemeentesecretarissen wordt afgestemd over de bespreking van de MRA discussienotitie in 
het ab van juni. Tevens wordt het proces van inbreng vanuit de gemeenteraden besproken. Begin 
juni vraagt dit een afgestemde aankondiging over het verloop van dit proces.  
Besluit 
Volgende AB vergadering 13 juni: 
ontwerp reactie op 30% MRA agenda 2.0ter aanvulling en vaststelling 
bespreking discussienotitie evaluatie MRA.  

 

6. Van RSA naar uitvoering 
Inhoud 
Documenten nrs. 19.0010307; 19.0009671 en 19.0001608 
Op 22 november 2018 is tijdens de heisessie van het algemeen bestuur gesproken over de 
doorontwikkeling van de Regio. Nu de ontwerp RSA voorligt is het tijd om het te hebben over de 
uitvoering en wat dit betekent voor de samenwerking. In enkele zienswijzen op de regionale 
samenwerkingsagenda is deze ‘governance’-kant ook expliciet opgenomen.  
Gesproken wordt over de voortdurende uitdaging om het regionale belang (wat is goed voor het 
gebied in zijn geheel) te verenigen met het lokale belang. Dit is niet overal mogelijk en leidt tot 
knelpunten, bijvoorbeeld op het gebied van verdeelvraagstukken rondom werk en woningbouw.  
De instrumenten die nu zijn toegevoegd aan de RSA zijn niet uit de lucht komen vallen. Er wordt er al 
gewerkt met projectwethouders (voorbeeld concessie) en ondernemers. Maatschappelijke 
organisaties worden al betrokken bij de regionale samenwerking (voorbeeld werkateliers 
energietransitie). Nieuw is de informatiebrief die 1:1 doorgaat naar de raad. Op dit moment loopt de 
informatievoorziening versplinterd en niet gelijktijdig.  
De voorzitter ziet als opgave voor het regiobestuur om hierin bruggen te bouwen. Want legitimatie 
regel je niet; het gaat om vertrouwen en verbinden.  
De heer Jaeger benadrukt dat er scherper onderscheid moet worden aangebracht in de discussies 
over vraagstukken van regionale aard en vraagstukken van lokale aard. Dit kan optisch worden 
versterkt met 3 vaste regionale raadsadviescommissies, met een regionale griffie die er is voor de 
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gemeenteraden en met Regiopodia die ruimte geven voor het debat over de regionale opgaven.  
Mevrouw Van Hunnik signaleert dat gemeenteraadsleden graag direct betrokken worden bij die 
discussies om de gezamenlijke slagkracht te versterken. 
De heer Rebel doet als aanbeveling om voor de versterking van de ambtelijke samenwerking een 
werksessie te beleggen van het algemeen bestuur met de gemeentesecretarissen en de 
directeuren. De uitvoering van de RSA speerpunten is een langdurig proces waarin taken tussen 
gemeenten kunnen worden verdeeld.    
Op de vraag van de heer De Kloet hoe gemeenteraden worden betrokken en geïnformeerd over 
bovengenoemde, wordt besproken dat de ab-leden een belangrijke rol hebben in het betrekken van 
raden. Dit gebeurt door actief het gesprek als regiobestuurder met de eigen gemeenteraad te 
voeren, hen mee te nemen in regionale ontwikkelingen  en zichzelf daarmee als verantwoordelijk 
voor de regionale doorontwikkeling te profileren. 
Acties 
-Gesprek aan te gaan als verantwoordelijk regionaal bestuurders met de eigen gemeenteraden  
-Overleg arrangeren over het operationaliseren van de RSA (algemeen bestuur met de 
gemeentesecretarissen en de directeuren).   

 

7. Doelgroepenvervoer 

Inhoud 
Documenten nrs. 19.0010229, 19.0010228 (ontwerp besluit DB) , 19.0009992, 19.0009993 
Toelichting op de voorstellen wordt gegeven door de heer Van Slooten. Voorstel aan het dagelijks 
bestuur is de contractperiode WMO taxi gedurende het onderzoek onder dezelfde voorwaarden te 
verlengen met minimaal 1 jaar. In het portefeuillehoudersoverleg is het voornemen tot inbesteden 
geclausuleerd als voorgenomen besluit om over te gaan tot inbesteding WMO taxi en het andere 
doelgroepenvervoer in afwachting van de uitkomst en de beoordeling van de uitwerking. Formeel 
ligt daarmee een door de portefeuillehouders gecoördineerde opdracht van de colleges aan het 
algemeen bestuur om een detailuitwerking te geven. Aangetekend is hierbij door de 
portefeuillehouders dat een definitieve afweging en besluitvorming pas kan plaatsvinden als het 
voorstel met alle implicaties hiervan een volledige afweging mogelijk maakt. Hiermee is 
aangegeven dat de stelligheid in de RSA dat wordt overgegaan tot inbesteden enige nuancering 
vraagt - in die zin dat inbesteding het stadium van detailuitwerking ingaat om tot een definitieve 
afweging te komen. Deze situatie biedt een legitieme (juridisch getoetste) basis voor het besluit van 
het DB tot verlenging van de huidige dienstverlening WMO-taxi voor tenminste 1 jaar onder dezelfde 
voorwaarden. De marktpartijen worden hiervan formeel in kennis gesteld. 
Mw Van Hunnik geeft aan dat in Laren de WMO Latax functioneert en daarmee voor de gemeente 
Laren een voorbehoud wordt gemaakt.  
Acties 
Op advies van de portefeuillehouders invulling te geven aan het volgend stadium van 
detailuitwerking van inbesteding om eind 2019 - begin 2020 tot een zorgvuldige afweging te kunnen 
komen. 
Besluit 
Het dagelijks bestuur besluit, gehoord het advies van het pfho d.d. 25 april 2019, met kennisgeving 
aan het algemeen bestuur, de dienstverlening inzake de WMO-taxi onder dezelfde voorwaarden te 
continueren met minimaal een jaar. 

 

8. Communicatie vanuit de RVE’s 

Inhoud 
Vanwege ziekte van de communicatieregisseur verplaatst naar agenda volgende vergadering. 
Acties 
Agenderen voor het AB van 13 juni  
Besluit 
Aangehouden 

 

9. Ontwikkeling Overslagstation Crailo GAD H’sum 

Inhoud 
Kennisgegeven wordt van het positieve verloop van de onderhandeling met NS over de erfpacht en 
de huurcontracten. Het volgende gesprek is medio april. Uitgangspunt is een budgettair neutrale 
uitkomst van de onderhandeling en restitutie boekwaarde van de komende jaren noodzakelijke (ver) 
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nieuwbouw. 
Acties 
Gesprek medio april als input te komen tot 1 contract in plaats van de 3 die er nu liggen. Verder de 
termijn passend te maken aan de afschrijvingstermijn van de investeringen die de Regio gaat doen. 
Restitutie van boekwaarde, wanneer NS voor afloop van de erfpachttermijn besluit het contract af te 
breken. 
Besluit 
Kennisgenomen is van de voortgang 

 

10. Meerjarig onderhoudsprogramma Regiokantoor 

Inhoud 
Mw. Von dem Borne licht toe dat op basis van het extern advies voor een periode van 20 jaar wordt 
afgeschreven. Besproken wordt om bij actualisering van het MJOP uit te gaan van een 
afschrijvingsperiode passend bij de afschrijvingstermijn van het gebouw (in casu 35 jaar).  
De heer Rebel geeft aan dat door FIN Huizen is gesignaleerd dat in een periode een negatieve 
voorziening ontstaat. Mw. Von dem Borne licht toe dat de beide MJOP’s vanuit één voorziening 
worden bekostigd. De totale dotatie van € 300.000, bestaande uit € 275.000 voor het gebouw, 
€ 15.000 voor de parkeergarage en €10.000 aan jaarlijkse stelpost, is voldoende om de voorziening 
in de periode van 20 jaar niet negatief te laten worden. Op de vragen binnen het bestuur over 
verduurzaming en klimaatneutraliteit wordt aangegeven dat het gebouw voor de 
verwarming/koeling via een WKO installatie (opstal/eigendom van een energie bedrijf) wordt 
voorzien en voor verduurzaming/klimaatneutraliteit onlangs zonnepanelen op het dak zijn 
aangelegd. Het bestuur vraagt ook in het volgende MJOP aandacht te besteden aan de 
verduurzaming van het pand. 
Acties 
- Bij actualisering van het MJOP voor het kantoorpand uit te gaan van een afschrijvingsperiode 
passend bij de afschrijvingstermijn van het gebouw. 
- Bij actualisering van het MJOP aandacht te besteden aan de verdere verduurzaming van het pand. 
Besluit 
1. Ingestemd is met het concept-meer jaren onderhoudsplan van het kantoorpand aan de 

Burgemeester de Bordesstraat te Bussum;  
2. Ingestemd is met het concept meer jaren onderhoudsplan van de parkeergarage gelegen onder 

het kantoorpand aan de Burgemeester de bordesstraat te Bussum; 
3. Ingestemd is met het jaarlijks doteren van een bedrag van 300.000 aan de voorziening groot 

onderhoud van het kantoorpand en de daaronder gelegen parkeergarage aan de Burgemeester 
de Bordesstraat te Bussum.  

 

11. Actualiteiten en de rondvraag 

Inhoud 
De heer de Kloet meldt een werkbezoek van 25  Statenleden aan Kortenhoef i.v.m. het 
Gebiedsakkoord Vechtplassen. 
De heer Jaeger informeert over de termijn van (overgangsrecht)vrijstelling GAD voor de extra 
verbrandingsbelasting. Mw Von dem Borne geeft aan dat dit voor 2019 niet van toepassing is.  
Voor begrotingsjaar 2020 wordt de verlaging door uitstel van de belastingverhoging aan de voorkant 
(via de tweede Berap) met gemeenten geregeld, zodat deze uitgestelde belastingverhoging niet te 
vroeg doorwerkt in de lokale afvalstoffenheffing. 
De voorzitter stelt voor om in het najaar rond de derde week van november weer een heidesessie 
voor het AB te beleggen. Dit voornemen wordt breed gesteund.  
 Tenslotte wordt vanuit verschillende kanten en als signalering vanuit portefeuillehoudersoverleggen 
meegegeven de grote hoeveelheid agendapunten en vergaderstukken. Dit vraagt een betere 
dosering.      

 

Aldus vastgesteld tijdens de vergadering van het algemeen bestuur op 13 juni 2019 
Secretaris,  Voorzitter, 
 
 
J.J. Bakker  P.I. Broertjes  
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RSA in uitvoering: 
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